

Date: 27 October 2025

التاريخ: 27 أكتوبر 2025م

After compliments,

تحية طيبة وبعد،،،

**Board of Directors' meeting resolution**

**قرار اجتماع مجلس الإدارة**

The Board of Directors of Sembcorp Salalah Power & Water Company SAOG ("the Company") is pleased to advise the Financial Services Authority, the Muscat Stock Exchange and the investor community of the following material resolutions made at the meeting of the Board of Directors (the "Board") held on 27 October 2025:

يسر مجلس إدارة شركة سيمكوب صلالة للطاقة والمياه ش.م.ع. (الشركة) إفادة هيئة الخدمات المالية و بورصة مسقط وعموم المستثمرين بالقرارات الجوهرية التالية التي إتخذها مجلس الإدارة (المجلس) في إجتماعه المنعقد بتاريخ 27 أكتوبر 2025م:

- a) The Board approved and authorised for issuance the Company's Financial Statements and Management Report for the period ended 30 September 2025; and
- b) The Board approved the distribution of cash dividend of 8 baizas per share, in accordance with the authorisation given by the Company's shareholders at its AGM on 19 March 2025 to the Shareholders who are registered in the Company Shareholders' register with Muscat Clearing & Depository Company SAOC on 2 November 2025.

(أ) أعتد مجلس الإدارة ووافق على إصدار البيانات المالية للشركة وتقرير مناقشات الإدارة وتحليلاتها للفترة المنتهية في 30 سبتمبر 2025م.

(ب) تمت الموافقة على توزيع الأرباح النقدية بواقع 8 بيسة للسهم الواحد، وفقاً للتفويض الممنوح من مساهمي الشركة في إجتماع الجمعية العامة السنوية بتاريخ 19 مارس 2025م على المساهمين المسجلين في سجل المساهمين لدى شركة مسقط للمقاصة والإيداع ش.م.ع. بتاريخ 2 نوفمبر 2025م.

Regards,

وتقبلو فائق الاحترام والتقدير

  
Disclosure Officer



مسؤول الإفصاح